



Amendments to the recommendations of the CIK-FIA for “ClasCIK” Karting

10.02.2012



During its meeting on 8 February in Paris, the CIK-FIA Commission made a few changes to the recommendations initially published in 2011 for the practice of Historic Karting.

The main modifications concern the definition of periods for the categories ClasCIK III (for karts from 1972 to 1977 instead of 1972 to 1976) and ClasCIK IV (for karts from 1978 to 1984 instead of 1977 to 1984). Other minor adjustments and clarifications have been approved and appear in blue print on the document accessible by clicking on this [link](#).

These CIK-FIA recommendations for “ClasCIK” Karting will obviously be applied in the two special meetings that the CIK-FIA will dedicate to its 50th anniversary during the 2012 season and for which further information will shortly be published on www.cikfia.com.

Amendements aux recommandations de la CIK-FIA pour le Karting « ClasCIK »

Lors de sa réunion du 8 février à Paris, la Commission de la CIK-FIA a apporté quelques retouches aux recommandations initialement publiées en 2011 pour la pratique du Karting Historique.

Les principales modifications concernent la définition des périodes pour les catégories ClasCIK III (pour karts de 1972 à 1977, et non plus de 1972 à 1976) et ClasCIK IV (pour karts de 1978 à 1984, et non plus de 1977 à 1984). D'autres ajustements et clarifications mineurs ont été approuvés et figurent en bleu sur le document accessible en cliquant sur ce [lien](#).

Ces recommandations de la CIK-FIA pour le Karting « ClasCIK » seront évidemment suivies lors des deux manifestations spéciales que la CIK-FIA dédiera à son 50ème anniversaire dans le courant de la saison 2012 et pour lesquelles de plus amples informations seront bientôt publiées sur www.cikfia.com.